

PHOTOS & VIDEOS CONSENT FORM

I hereby give permission to Corinthia Sailing Academy to use, publish or reproduce photos & videos of me, for promotional or other purposes via the Corinthia Yacht Club website or any other medium.

In no case will I be identified by name without my explicit permission.

Member name: _____

MEMBER SIGNATURE

DATE: _____

نموذج الموافقة على استخدام الصور والفيديوهات

أمنح بموجب هذا الإقرار إذن لـأكاديمية كورنثيا للإبحار باستخدام أو نشر أو إعادة إنتاج صوري أو مقاطع الفيديو التي أظهر فيها، وذلك لأغراض ترويجية أو غيرها، عبر موقع نادي كورنثيا لليخوت أو أي وسيلة أخرى.

لن يتم ذكر اسمي أو التعريف بي في أي حالة دون إذن صريح مني.

اسم العضو: _____

توقيع العضو

التاريخ: _____

CODE OF CONDUCT

It is the responsibility of parents/guardians, sailors, students and instructors to read, understand, and abide by all of the rules and conditions of the Code of Conduct.

General Safety:

- Whistles are to be used in case of emergency ONLY.
- No glass containers are allowed anywhere on yacht club pontoons or in the boats.
- No running on the docks, pushing into the bay or unauthorized swimming.
- No one shall swim under docks.
- No climbing or playing on or around boat hoists or on garden or wood shed.
- No one shall jeopardize the safety of others, or themselves.
- No one shall board private boats without prior permission.

Behavior:

- As in all Qatar schools, there will be a zero-tolerance policy regarding any instructor or student possessing and/or using any harmful weapon, alcohol, controlled substance, or any tobacco products. No possession or use of any substance containing alcohol, tobacco, or any controlled substance, except medicine prescribed by a physician specifically for the individual's use. (Said use and need MUST be specified in their registration form).
- Sportsmanlike conduct is expected from instructors & students at ALL times, both on and off the water. Foul language, harassment, intimidation, bullying, and any disrespectful behavior will not be tolerated. Repeat offenses qualify as grounds for removal from the program.
- Borrowing anything without prior permission from the owner is a bad idea and therefore prohibited.
- No littering, anywhere. Make a mess, clean it up! See a mess, help clean it up!
- Any student unwilling to participate in the program activities will be sent home. Neither the instructors nor Corinthia Yacht Club & Corinthia Sailing Academy can be responsible for students who are not participating in the available sailing program activities.
- Each instructor & student is responsible for his/her own belongings. All personal belongings should be labeled with your name (own life jackets, gym bags, jackets, etc). Corinthia Sailing Academy is not responsible for loss or damage to personal property or equipment.
- Instructors & students will return boats and equipment to proper storage areas as soon as possible upon completion of the class. Drydock and Slipway areas will be kept clear of obstructions.
- Instructors & students are required to remain at the club during scheduled program hours.
- Instructors & sailors are not allowed to swim after class without parental supervision. Instructors are NOT responsible for sailors after class.

Attire:

- Qatar Maritime Affairs approved life jackets, with whistles tied on, must be worn and properly fastened at all times while on the water and at other times as directed. Anytime the instructor, students, and parents are on or near the water, docks and ramps, their lifejacket must be on and fastened.
- Come prepared to sail in any weather conditions. (Rain or sun, cold or hot).
- Shoes, booties, or sneakers are to be worn at ALL times. No open toed shoes. No bare feet on docks.

Attendance:

- Instructors & sailors are expected to show up on time for all classes, rain or sun.
- If an instructor or sailor is unable to attend, or will be late, the Coordinator MUST be notified. Call or text Laurids Nitsche at +974 7009 8456, or Madeleine Sassy at +974 7009 8441, or sailing.academy@corinthia.com.

Discipline:

Generally we have had very few problems with children running afoul of the Code of Conduct, and we hope your children will abide by these common-sense rules. But when infractions occur, it is unfair to all the kids if those infractions are not dealt with. Inappropriate behavior will not be tolerated. Behavior that is disrupting the learning environment or threatening the safety of others is considered inappropriate. If the Code of Conduct is violated or if inappropriate behavior continues after the child has been warned, the instructor will remove the student from the situation and refer the offender to the Corinthia Sailing Academy Manager who will determine the necessary action. If necessary, the Corinthia Sailing Academy Director may contact the child's parent or guardian for immediate pick up. Upon infraction of the Code of Conduct, the student may be warned, suspended, or dismissed from the program, depending on the discretion of the Corinthia Sailing Academy Director. Class fees will not be refunded in these situations.

It is the responsibility of parents/guardians, sailors, students and instructors to read, understand, and abide by all of the rules and conditions of the Code of Conduct.

مدونة قواعد السلوك

يتحمل الوالدان/الأوصياء، والبحارة، والطلاب، والمدربون مسؤولية قراءة هذه المدونة وفهمها، والالتزام التام بجميع القواعد والشروط الواردة فيها.

السلامة العامة:

- تُستخدم الصفارات في حالات الطوارئ فقط.
- يُمنع معاً باتاً إدخال الحاويات الرجالية إلى الأرصفة العامة في نادي اليخوت أو داخل القوارب.
- يُمنع العري على الأرضية، أو الدفع في الماء، أو السباحة غير المصرح بها.
- يُمنع السباحة تحت الأرضية.
- يُمنع تسلق رافعات القوارب أو اللعب عليها أو حولها أو في الحدائق أو المسودعات الخشبية.
- يُمنع تعريض النفس أو الآخرين لأي خطر.
- يُمنع ركوب القوارب الخاصة دون إذن مسبق.

السلوكيات:

- كما هو معمول به في جميع مدارس قطر، تُطبق سياسة عدم التسامح مطلقاً تجاه أي مدرب أو طالب يمتلك أو يستخدم أي سلاح ضار أو كحول أو مواد خاضعة للرقابة أو أي منتجات تبغ. يُمنع امتلاك أو استخدام أي مادة تحوي على كحول أو تبغ أو أي مادة خاضعة للرقابة، باستثناء الأدوية الموصوفة من قبل الطبيب والتي يجب ذكرها صراحة في نموذج التسجيل.
- يُتوقع من جميع المدربين والطلاب التحلي بالروح الرياضية في جميع الأوقات، سواء في البحر أو على اليابسة. ويُمنع استخدام الأفاظ البذيئة، أو التهديد، أو التنمّر، أو أي سلوك غير محترم. تكرار المخالفات يؤدي إلى الفصل من البرنامج.
- يُمنع استعارة أي شيء دون إذن مسبق من صاحبه.
- يُمنع رمي النفايات في أي مكان. نظف أي فوضى أو مخلفات قد تسببت بها. وإذا شاهدت مخلفات في مكان ما، فساعد في تنظيفها!
- سيتم إرسال الطلاب غير الراغبين في المشاركة إلى منازلهم. فالمدربون ونادي كورنثيا لليخوت وأكاديمية كورنثيا للإبحار غير مسؤولين عن الطلاب الذين لا يشاركون في الأنشطة المتاحة ضمن برنامج الإبحار.
- على كل مدرب وطالب أن يتّبع مسؤولية ممتلكاته الشخصية. يجب كتابة اسمك على أغراضك الشخصية (مثل: سترة النجاة، وحقيقة الرياضة، والمعاطف، إلخ).
- الاكاديمية غير مسؤولة عن فقدان أو تلف أي ممتلكات أو معدات شخصية.
- يجب على المدربين والطلاب إعادة القوارب والمعدات إلى مناطق التخزين المناسبة بعد انتهاء التدريب مباشرة. ويجب أن تبقى مناطق الحوض الجاف والممرات خالية من العوالق.
- يجب على جميع المدربين والطلاب البقاء في النادي خلال ساعات البرنامج المحددة.
- يُمنع على المدربين والطلاب السباحة بعد الحصة دون إشراف من الأهل. فالمدربون غير مسؤولين عن الطلاب بعد انتهاء الحصة.

قواعد اللباس:

- يجب ارتداء سترات النجاة المعتمدة من شؤون النقل البحري في قطر، والمزرودة بساقرات مربوطة بها، وتقيتها بشكل صحيح في جميع الأوقات أثناء التواجد على الماء، وفي الأوقات الأخرى أيضاً حسب تعليمات المدرب. كما يجب على المدربين والطلاب وأولياء الأمور ارتداء ستة النجاة وتقيتها أثناء التواجد على الماء أو بالقرب منه أو على الأرضية والمرمرات.
- يجب الحضور مستعينين للإبحار في جميع الظروف الجوية (سوء في الجو الماطر أو المشمس، أو البرد أو الحر).
- يجب ارتداء الأحذية أو الأحذية المائية أو الأحذية الرياضية في جميع الأوقات. يُمنع ارتداء الأحذية المفتوحة من الأمام، أو المشي حافياً على الأرضية.

الحضور:

- يُتوقع من جميع المدربين والطلاب الحضور في الموعد المحدد لجميع الصور، سواء كان الطقس ممطراً أو مشمساً.
- إذا كان المدرب أو الطالب سيتأخر أو تعذر حضوره، يجب إبلاغ المنسق عبر الاتصال أو إرسال رسالة إلى لوريديس نيشه على الرقم +974 7009 8456، أو إلى مادلين ساسي على الرقم +974 7009 8441، أو التواصل عبر البريد الإلكتروني: sailing.academy@corinthia.com

الانضباط:

- لمواجهة عدد قليل جداً من المشكلات المتعلقة بمخالفات الأطفال لقواعد السلوك، ونأمل أن يتم أطفالكم بهذه القواعد العامة. ومع ذلك، عندما تحدث مخالفات، فإنه من غير العادل تجاه باقي الأطفال التغاضي عنها. ولن يتم التسامح مع السلوك غير اللائق، كما يتغير السلوك الذي يعطى بيئة التعليم أو يهدد سلامه الآخرين سلوكاً غير مقبول. وفي حال انتهاءك القواعد أو استمرار السلوك غير المناسب بعد تبيه الطفل، سيقوم المدرب بإبعاد الطالب عن الموقف وتحويل الشخص المخالف إلى مدير أكاديمية كورنثيا للإبحار، والذي سيتفرّج الإجراء المناسب. وإذا اقتضى الأمر، قد يتواصل مدير الأكاديمية معولي أمر الطفل أو وصيّله لاصطدامه فوراً. وعند مخالفة قواعد السلوك، قد يتلقى الطالب تحذيراً أو يتم توقيفه أو استبعاده من البرنامج، وذلك بناءً على تقدير مدير أكاديمية كورنثيا للإبحار، ولن يتم استرداد الرسوم في مثل هذه الحالات.

يقع على عاتق أولياء الأمور/الأوصياء والبحارة والطلاب والمدربين مسؤولية قراءة وفهم جميع القواعد والشروط الواردة في مدونة قواعد السلوك والالتزام بها.